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De gehele raad stemde unaniem positief over 2 moties. Een goed resultaat, aldus de voorzitter bij 
de sluiting van de raadsvergadering.

Kermis
Veel belangstellenden in de zaal door de publiciteit rond de kermis van Zuid-Scharwoude. De VVD 
voelde zich geroepen hier vragen over te stellen. Portefeuillehouder Cornelisse gaf toe dat de 
woordkeuze in de media ongelukkig was geweest. De kermis blijft bestaan en via goed 
nabuurschap de volgende keer een verbetering voor dit volksfeest. 

Geen antwoorden
Geen antwoord op vragen Kleurrijk over de voormalige bibliotheeklocatie Voorburggracht te Zuid-
Scharwoude.  Kleurrijk geeft aan dat zij op deze manier haar raadswerk niet kan doen. Wethouder 
Beers wil nog nadere afstemming en komt dinsdag 13 oktober met een antwoord.
GroenLinks was niet tevreden over de antwoorden van het college over de  verleende DHW 
(horeca) vergunning aan Vereniging Schietsport Langedijk. De schijn werd gewekt dat er wel een 
Bibob-onderzoek zou plaats vinden. Het college zoekt dit uit.

Moties
De motie van de VVD en Kleurrijk Langedijk over het voorstel om een inwoner van Langedijk vrij te 
stellen van het betalen van kosten voortvloeiend uit het opstellen van de partiële herziening gaf 
veel discussie. Volgens Kleurrijk kon deze persoon er niets aan doen. 
Het college moet toegeven dat dit ambtelijk niet goed is gegaan. Volgens wethouder 
Nieuwenhuizen is dit college niet bevoegd,  het besluit ligt bij de heffingsambtenaar. 
Het college komt met een memo met mogelijkheden en onmogelijkheden. Precedentwerking 
wordt hierin meegenomen. Motie werd gewijzigd unaniem aangenomen.

De motie van CU en PvdA over Vluchtelingenwerk werd ingetrokken, omdat de motie van het CDA 
over Begeleiding Vluchtelingen deze zou overlappen. GroenLinks vindt de motie van het CDA wel 
strijdig met het huidige subsidiebeleid en met de visie over maatschappelijke ondersteuning, maar 
ging toch evenals alle andere fracties akkoord met de CDA-motie.

De motie van Kleurrijk Langedijk over toekenning van waardering voor inwoners die een bijzondere
(helden)daad hebben verricht werd ingetrokken. De motie zou een uitbreiding betekenen van het 
Algemeen Reglement in Langedijk en definiëring van wanneer wel, wanneer niet een heldendaad. 
Dat terwijl er landelijke fondsen zijn, waar iedereen een beroep op kan doen, gemeente of 
individu, zoals het Carnegie-fonds en het Pieter van Vollenhoven fonds.

Ontslag
Veel woorden van waardering en dank bij het verlenen van het ontslag van griffier Hans van den 
Bogaerde.  
Het Raadsvoorstel “ Gemeenschappelijke regeling Veiligheidsregio NHN; met een nieuwe -voor 
Langedijk gunstiger- verdeelsleutel, werd unaniem aangenomen.

De raadsvergadering werd na veel schorsingen toch langer dan verwacht... 
     


